
      Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od IV Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 27 czerwca 2024 roku do 

dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 28.08.2024 roku realizowałem wspólnie z pracownikami 

Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

 Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach 

nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji 

uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad IV Sesji Rady. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Korycin. 

1. W dniu 27 czerwca uczestniczyłem w II posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin 

„Kumiałka-Biebrza”. Było to walne zgromadzenie członków dotyczące udzielenia 

absolutorium Zarządowi Związku Gmin za 2023 rok. 

2. Dnia 28 czerwca wziąłem udział w II Zgromadzeniu Związku Powiatowo Gminnym 

Koryciński, rozpatrywaliśmy uchwały dot. udzielenia absolutorium, uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej oraz zmiany planu finansowego. W tym samym dniu 

odbyły się zgromadzenia wspólników BIOMTRANS oraz BIOM. Głównym tematem były 

sprawozdania finansowe oraz sprawozdania z działalności za 2023 rok. 

3. Dnia 4 lipca uczestniczyłem w Posiedzeniu Komisji Econ w Brukseli. 

Tego samego dnia Gmina Korycin zleciła panu Marcinowi Suchockiemu z Szaciłówki 

budowę wiaty (altany) z grillem we wsi Krukowszczyzna w ramach realizacji projektu 

„Rozwój koncepcji  smart Village”. Koszt inwestycji to 71 000 zł; niespełna 30 000 zł wynosi 

dofinansowanie w ramach pomocy finansowej z programu Odnowy Wsi Województwa 

Podlaskiego -Kreatywna wieś, pozostała kwota pochodzi z budżetu gminy Korycin. 

Zlecono  również panu Marcinowi Suchockiemu  budowę 2 wiat przystankowych, które 

zostaną zlokalizowane we wsiach Białystoczek i Rudka. Mieszkańcy wsi pomagali w 

wyborze miejsca na wiatę i pracach związanych z ułożeniem nawierzchni brukowej pod 

przystanki. Umowny termin zakończenia prac to 15 października 2024 r. Budowa wiat 

zostanie sfinansowana ze środków własnych Gminy Korycin. 

4. W dniu  12 lipca  złożono wniosek o zmianę zakresu inwestycji z Polskiego  Ładu 

w zakresie modernizacji Szkoły Podstawowej w Korycinie. Z powodu otrzymania 
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dofinansowania z funduszy unijnych należało zawnioskować o zmianę promesy i 

dostosowanie jej warunków do nowych uwarunkowań i potrzeb inwestycyjnych szkoły, aby 

uniknąć niedozwolonego podwójnego finansowania inwestycji. Oczekujemy na decyzję z 

BGK. 

5. W dniu 16 lipca odbyło się spotkanie z rodzicami zainteresowanymi tematem Klubu 

Dziecięcego. Podczas spotkania rodzice dowiedzieli się, że dzięki  zwiększeniu środków na 

dofinasowanie do kwoty około 1 132 000,00 zł otwarcie Klubu Dziecięcego nastąpi w 

styczniu 2025 r., a nie tak jak pierwotnie zakładano we wrześniu 2024 r. Zostanie również 

rozszerzony zakres prac w ramach tej inwestycji. 

6. W dniu 17 lipca odbyło się spotkanie z sołtysami Gminy Korycin. Sołtysi zostali 

poinformowani o nowym świadczeniu, o które mogą ubiegać się mieszkańcy od 1 sierpnia br. 

tzw. „bonie energetycznym”. Dodatkowo wyjaśniono wszelkie wątpliwości związane z 

kontrolami zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków. 

7. Dnia 18 lipca w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego w Białymstoku podpisałem 

wraz ze Skarbnikiem Gminy umowę na dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa 

modernizacja energetyczna Szkoły Podstawowej w Korycinie" Wartość projektu wynosi 

prawie 9,5 mln zł, a dofinansowanie 6,5 mln złotych. W ramach zadania planowana 

jest inwestycja polegająca na kompleksowej termomodernizacji i poprawie efektywności 

energetycznej obiektu. 

8. W dniu 1 sierpnia wziąłem udział w wydarzeniu pn „Debiuty partycypacji”, w 

ramach którego zorganizowane zostało jednodniowe „Sanatorium Wiejskie”. Cały projekt jest 

realizowany przez Stowarzyszenie z Dzięciołówki „Potrzebni dla wsi”. 

9. Złożyliśmy wnioski do czterech projektów w ramach Interreg Polska-Litwa 2021-

2027. W  projekcie dotyczącym zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla  

Osp Korycin Gmina Korycin jest liderem, w pozostałych partnerem, a dotyczą one: 

zagospodarowania terenu wokół zalewu w Korycinie i jego czyszczenie, budowy miejsc 

postojowych przy szlaku rzeki Kumiałka oraz budowy tężni solankowej w Milewszczyźnie. 

10. W dniu 7 sierpnia otrzymaliśmy informację o dofinansowaniu projektu 

transgranicznego tzw. miękkiego, który został złożony w lutym br. Celem projektu jest 

wzmocnienie wzajemnego zaufania i dzielenie się dobrymi doświadczeniami pomiędzy 

jednostkami straży pożarnej w Korycinie i miastach Rejonu Wileńskiego (Niemenczyn i 

Gineitiškės) poprzez doskonalenie technik ratowniczo-gaśniczych oraz wymianę informacji i 

doświadczeń. Projekt opiewa na kwotę 133 000  EURO. 
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11. Dnia 13 sierpnia ogłoszono postępowanie zakupowe: „Modernizacja infrastruktury 

oświetleniowej na terenie Gminy Korycin”. Do wymiany przewidziano oprawy 

nieenergooszczędne (sodowe) w ilości ok. 836 szt. Wymianie będą podlegały wszystkie 

oprawy uliczne i parkowe na terenie gminy. Zamówienie obejmuje również dostawę systemu 

sterowania oświetleniem ulicznym wzdłuż dróg na terenie gminy. Inwestycja jest 

dofinansowna z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych- 

Edycja Dziewiąta „Rozświetlamy Polskę”.  

Po podpisaniu umowy wykonawca będzie miał 4 miesiące na realizację zamówienia. 

 12. W dniu 26 sierpnia została podpisana umowa na Modernizację drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych położonych w obrębie wsi Olszynka, o długości 659 m. Wykonawcą 

zadania jest kopalnia Kruszywa R. Matel, T. Oleński Spółka Jawna, Krukowszczyzna 45. 

Wartość zadania wynosi 135 209, 60 zł, z czego 50% zostanie sfinansowana z dotacji celowej 

Województwa Podlaskiego, a reszta z budżetu Gminy Korycin. 

Tego samego dnia Gmina Korycin złożyła 2 wniosku o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Pierwszy wniosek "Przebudowa drogi gminnej w 

Popiołówce" dotyczy modernizacji 1 km drogi od DK 8 przez wieś z budową jednostronnego 

chodnika i wyniesionych przejść dla pieszych z sygnalizacją aktywną. Wniosek opiewa na  1 

582 000 zł. Drugi wniosek złożono na budowę drogi gminnej w Rykaczewie. Zaplanowano 

tam budowę 3,5 m jezdni asfaltowej o długości ok. 332 m.. Wartość zadania oszacowano na 

512 000 zł 

 13. W dniu 27 sierpnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu. 

14. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.  

 

 

Przygotowała: 

Kozłowska- Kowejsza Ewelina 


